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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Η Πρωτοβάθμια θα σώσει το σύστημα
Πηγή: ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΣ Σελ.: 13 Ημερομηνία

έκδοσης:
17-03-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

264.6 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΙΤΩΛΟΑΚΑΡΝΑΝΙΑ
ΤΡΑΓΙΚΗ Η ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΣΤΑ ΚΕΝΤΡΑ ΥΓΕΙΑΣ, ΛΕΕΙ 0 ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΗΣ ΠΟΕΔΗΝ

Η Πρωτοβάθμια θα σώσει το σύστημα

Τι διάγνωση να γίνει, εάν δεν μπορείς να κάνεις μια εξέταση 
αίματος, λέει ο κ. Γιαννακός στην

Ρ
Του

ΧΡΗΣΤΟΥ

ΘΕΟΔΩΡΟΠΟΥΛΟΥ

Για ανυπέρβλητα προβλή
ματα στα Κέντρα Υγείας 
της Αιτωλοακαρνανίας έκα

νε λόγο ο πρόεδρος της 
ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλης Γιαννα
κός κατά την επίσκεψή του 
την περασμένη εβδομάδα 
στο νομό και εξήρε τις ηρω
ικές, όπως χαρακτήρισε, προ
σπάθειες των λιγοστών εργα
ζομένων που προσπαθούν 
χωρίς μέσα και εξοπλισμό. 
Ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ 
μίλησε στην «Π» και χα
ρακτήρισε τραγική την κα
τάσταση στα Κέντρα Υγεί
ας της Αιτωλοακαρνανίας. 
«Πρέπει να ενισχυθεί η πρω
τοβάθμια περίθαλψη γιατί θε
ωρούμε ότι αρχικά θα ήταν 
πολύ καλύτερα τα αποτελέ
σματα της πανδημίας. Πολ
λοί ασθενείς δεν είχαν την 
δυνατότητα να πάνε έγκαιρα 
σε ένα γιατρό ή σε μία υγει
ονομική μονάδα προκειμέ- 
νου να τους κατευθύνει για το 
πότε θα πρέπει να πάνε στο

νοσοκομείο ή να τους δώ
σει μία θεραπεία κ.α» ανέ
φερε αρχικά ο κ. Γιαννακός. 
Ταυτόχρονα, όπως είπε, 
υπάρχουν και ασθενείς άλ
λων παθήσεων που δεν μπο
ρούν να αντιμετωπισθούν με 
ασφάλεια στις Πρωτοβάθμι
ες Υγειονομικές Μονάδες. 
Στην Αιτωλοακαρνανία, συ
γκεκριμένα, σε πολλά Κέ
ντρα Υγείας διαπίστωσε ότι 
δεν μπορεί να γίνει ούτε μία 
γενική αίματος, ούτε ακτινο
γραφία, στο θέρμο δεν υπάρ
χουν οδηγοί και υπήρξε και 
σχετικό συμβάν πριν από 
1,5 μήνα με το τροχαίο δυ
στύχημα με ποδηλάτη που 
έπρεπε να έρθει ασθενοφό
ρο από το Αγρίνιο. «Τι δι
άγνωση να γίνει μετά;» δι- 
ερωτάται ο κ. Γιαννακός. 
Εθιξε και το ζήτημα με τις

Π»

κατεστραμμένες πλάκες αμι
άντου σε πολλά κτίρια των 
Κέντρων Υγείας. «Δεν επι
τρέπεται να υπάρχουν πλάκες 
κατεστραμμένες αμιάντου στα 
Κ.Υ., μόνο σε αυτό της Ναυ- 
πάιαου έχει αλλάξει. Τα κτίρια 
είναι σε κακή κατάσταση, στο 
Αιτωλικό υπάρχουν πολλά 
προβλήματα. Ο διοικητής της 
ΥΠΕ κάνει φιλότιμες προσπά
θειες και όταν υπήρχαν χρή
ματα άλλαξε τον αμίαντο από 
τα πλακάκια στο Κ.Υ. Ναυπά- 
κτου, αλλά τώρα δεν υπάρχει 
προϋπολογισμός» πρόσθεσε 
ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ. 
Και κατέληξε λέγοντας ότι 
«όλο το ζήτημα είναι μία κε
ντρική πολιτική κατεύθυνση 
και ζητάμε να ενισχυθεί το 
σύστημα, αλλά η κυβέρνη
ση μάλλον θέλει να το ιδιω
τικοποιήσει».
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1  Εκπαίδευση στελεχών νοσηλευτικών υπηρεσιών
των νοσοκομείων της Κρήτης

Πηγή: ΡΕΘΕΜΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ Σελ.: 5 Ημερομηνία
έκδοσης:

18-03-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

739.51 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Εκπαίδευση στελεχών νοσηλευτικών υπηρεσιών 
των νοσοκομείων της Κρήτης
ΔΙΗΜΕΡΟ ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΟ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙΟ ΑΠΟ ΤΟΝ ΟΔΙΠΥ ΣΤΟ ΡΕΘΥΜΝΟ

• Στόχος η προαγωγή της ποιότητας στις παρεχόμενες υπηρεσίες υγείας και της ασφάλειας 
ασθενών ..............................................................................................................................................

■ Της ΕΜΜΑΝΟΥΕΛΑΣ ΦΩΤΑΚΗ

Η ποιότητα των παρεχόμενων 
υπηρεσιών υγείας στα δημόσια 
νοσοκομεία και η ασφάλεια των 
ασθενών, αποτελούν καίρια ζητή
ματα για την πολιτική υγείας. Για 
τον λόγο αυτό και όταν προκύ
πτουν νέα δεδομένα που αφορούν 
τις παραπάνω παραμέτρους, είναι 
απαραίτητη η εκπαίδευση νοση
λευτικού προσωπικού και του προ
σωπικού των τμημάτων ποιότητας 
των νοσοκομείων, σύμφωνα με δι
εθνή ποιοτικά κριτήρια. Στο πλαί
σιο αυτό, ο Οργανισμός Διασφά
λισης της Ποιότητας στην Υγεία 
(ΟΔΙΠΥ),διοργανώνει το διήμε
ρο «Εργαστήριο Διασφάλισης της 
Ποιότητας στη Νοσηλευτική Υπη
ρεσία», που ξεκίνησε χθες από το 
Ρέθυμνο, για να συνεχιστεί σε όλες 
τις Υγειονομικές Περιφέρειες της 
χώρας, με σκοπό την εκπαίδευση 
των στελεχών των διευθύνσεων 
Νοσηλευτικής Υπηρεσίας και των 
Γραφείων Ποιότητας των νοσοκο
μείων της Κρήτης.

Σημειώνουμε ότι ο ΟΔΙΠΥ είναι 
ένας νεοσύστατος οργανισμός, ο 
οποίος ξεκίνησε τη λειτουργία του 
την τελευταία διετία. Μέσα σε αυτό 
το διάστημα πραγματοποίησε επιτό
πιες επισκέψεις σε νοσοκομεία της 
χώρας, αλλά και της Κρήτης, κατα
γράφοντας τις ελλείψεις και τα κενά 
που παρατηρούνται στις νοσηλευτι
κές υπηρεσίες. Από τη συλλογή των 
παρατηρήσεων αυτών, οργάνωσε το 
συγκεκριμένο εκπαιδευτικό εργα
στήριο, προκειμένου να ενημερώ
σει τις διευθύνσεις των νοσηλευτι
κών υπηρεσιών, με βασική προτεραι
ότητα τη διασφάλιση της αξιοπρέ
πειας των ασθενών κατά τη νόσηση, 
αλλά και κατά τη διάρκεια της νοση
λείας τους. Χθες, πρώτη μέρα του ερ
γαστηρίου που φιλοξενήθηκε από το 
Νοσοκομείο Ρεθύμνου στο Σπίτι του 
Πολιτισμού, συμμετείχαν περίπου 50 
στελέχη απ'όλα τα νοσοκομεία της 
Κρήτης, των διευθύνσεων Νοσηλευ
τικής Υπηρεσίας και των Γραφείων 
Ποιότητας, ενώ την έναρξη του εκ
παιδευτικού προγράμματος χαιρέ
τησαν η διοικήτρια της ΥΠΕ Κρήτης 
Λένα Μπορμουδάκη, οι διοικητές 
των νοσοκομείων Ρεθύμνου Λευτέ- 
ρης Μαρκάκης και ΠΑΓΝΗ Γιώργος

Χαλκιαδάκης, όπως επίσης ο πρόε
δρος του Ιατρικού Συλλόγου Γιώρ
γος Στεφανάκης και ο δήμαρχος 
Γιώργος Μαρινάκης.

Σε σχετικές της δηλώσεις στα 
«Ρ.Ν.», η καθηγήτρια διοίκησης Υπη
ρεσιών Υγείας-ΕΚΠΑ και πρόεδρος 
του ΟΔΙΠΥ, Δάφνη Καϊτελίδου ανέ
φερε ότι στόχος του εργαστηρίου εί
ναι η σε βάθος συζήτηση, σε θέματα 
που αφορούν τη διασφάλιση της ποι
ότητας των υπηρεσιών υγείας. «Με 
πολύ μεγάλη μας χαρά ξεκινάμε από 
το Ρέθυμνο μια σειρά διήμερων εκπαι
δευτικών σεμιναρίων, που απευθύνο
νται κυρίως σε διευθύνσεις νοσηλευ
τικών υπηρεσιών και τμήματα ποιότη
τας. Θα συζητήσουμε σε βάθος θέματα 
που αφορούν τη διασφάλιση της ποιό
τητας υπηρεσιών υγείας, δηλαδή θέ
ματα ασφάλειας ασθενών, διαδικα
σιών που θα πρέπει να τηρούνται, 
δεικτών ποιότητας που θα ξεκινή
σουμε για πρώτη φορά στη χώρα να 
μετράμε, με ένα κοινό στόχο να βελτι
ώσουμε την ποιότητα των παρεχόμε
νων υπηρεσιών για όλους τους πολί
τες αυτής της χώρας. Το διάστημα που 
λειτουργεί ο ΟΔΙΠΥ αποτυπώσαμε κά
ποιες ελλείψεις και κενά στα νοσοκο
μεία της χώρας, τα οποία για εμάς εί
ναι πολύ σημαντικό να προτεραιοποιη- 
θούν. Έτσι, ξεκινήσαμε να χτίζουμε τις 
πρώτες διαδικασίες και τώρα που είμα

στε έτοιμοι ξεκινάμε τα σεμινάρια. Ένα 
μεγάλο κομμάτι αυτής της δουλειάς θα 
γίνεται μέσω των διευθύνσεων των νο
σηλευτικών υπηρεσιών, άρα πρέπει να 
τους εκπαιδεύσουμε για να συμμορ
φωθούν σε αυτές τις διαδικασίες και 
για να γνωρίζουν τον τρόπο, με τον 
οποίο θα μετριούνται οι δείκτες, που εί
ναι η σημασία τους, κάθε πότε πρέπει 
να τους μετρούν, πως ερμηνεύουμε τις 
αποκλίσεις και συνεργατικά, όταν βλέ
πουμε αποκλίσεις θα οργανώνουμε 
ένα πλάνο δράσης για να τις διορθώ
νουμε άμεσα».

Από την πλευρά της, η Αδριανή 
Φανού, RN στη διεύθυνση Διασφά
λισης της Ποιότητας Υπηρεσιών Υγεί
ας, Κλινικού Ελέγχου και Διακυβέρ
νησης ΟΔΙΠΥ και Διεθνής Διαπιστευ
μένη Πραγματογνώμονας Υπηρεσι
ών Υγείας, εξήγησε ότι το συγκεκρι
μένο εργαστήριο, στοχεύει στην κα
τεύθυνση και διασύνδεση των διευ
θύνσεων των νοσηλευτικών υπηρε
σιών των νοσοκομείων της χώρας, με 
τα τμήματα ποιότητας. Κάτι τέτοιο 
θα γίνει πρώτη φορά στη χώρα», συ
μπληρώνει, ενώ προσθέτει ότι το ερ
γαστήριο θα «Ορίζει πράγματα που 
πρέπει να γίνουν, θα ενημερώνει, θα 
κάνει ασκήσεις για το προσωπικό και 
βέβαια θα έχει όραμα να ανεβάσει 
την παρεχόμενη φροντίδα υπηρε
σιών στους αρρώστους στο καλύτε

ρο δυνατόν αποτέλεσμα. Στην ουσία, 
επειδή η νοσηλευτική δουλεύει πια με 
πολύ εξειδικευμένα μοντέλα, θα διδά
ξουμε αυτά τα μοντέλα στους υγειονο
μικούς, θα ζητήσουμε να τα ασκήσουν 
μέσα από το εργαστήριο και τέλος, να 
τα εφαρμόσουν στα νοσοκομεία».

Το παρών στο εργαστήριο έδω
σε και η διοικήτρια της 7ης Υγειο
νομικής Περιφέρειας Κρήτης, Λένα 
Μπορμπουδάκη, αναφέροντας σε 
δηλώσεις της ότι με αφετηρία το νησί 
μας, ξεκινά ένα σημαντικό εκπαιδευ
τικό πρόγραμμα για τους νοσηλευ
τές των νοσοκομείων μας. «Ο ΟΔΤ 
ΠΥ καθημερινά και σε συνεργασία με 
το υπουργείο Υγείας μας έχει αποδεί
ξει ότι αυτό που έχει προτεραιότητα 
για αυτούς, όπως και για εμάς, είναι η 
ασφάλεια των ασθενών. Με βάση αυτό 
και με αφετηρία την Κρήτη ξεκινά ένα 
σημαντικό πρόγραμμα εκπαίδευσης 
στην ποιότητα των νοσηλευτών μας, 
των ανθρώπων που πραγματικά τα 
δύο χρόνια της πανδημίας, έχουν κα
ταβάλει κάθε δυνατή προσπάθεια, για 
να έχουμε την ασφάλεια των ασθενών 
και να διασφαλίζουμε την αξιοπρέπειά 
τους κατά τη νόσηση και κατά τη νοση
λεία», σχολίασε η κυρία Μπορμπου
δάκη. Παράλληλα διευκρίνισε ότι σαν 
7η ΥΠΕ, είναι όλοι έτοιμοι να εφαρ
μόσουν στην πράξη καλές πρακτικές 
για να βελτιωθεί το σύστημα υγείας,

με απτά αποτελέσματα.
Κλείνοντας, ο διοικητής του Γενι

κού Νοσοκομείου Ρεθύμνου, Λευ- 
τέρης Μαρκάκης, δήλωσε υπερή
φανος που το νοσοκομείο είχε την 
τιμή να συστήσει και να επιμεληθεί 
το αντίστοιχο πρόγραμμα. «Έχουμετη 
χαρά και την τιμή να φιλοξενούμε στο 
Ρέθυμνο το πρώτο εργαστήριο «Δια
σφάλισης ποιότητας στη νοσηλευτι
κή υπηρεσία» του ΟΔΙΠΥ που πραγμα
τοποιείται στη χώρα, με στόχο την εκ
παίδευση των στελεχών των νοσηλευ
τικών τμημάτων και τμημάτων ποιότη
τας των νοσοκομείων της Κρήτης σύμ
φωνα με τα ευρωπαϊκά πρότυπα ποιό
τητας.

Η επιλογή του Γενικού Νοσοκομεί
ου Ρεθύμνου να φιλοξενεί, να συντονί
ζει, να επιμελείται τις εργασίες του ερ
γαστηρίου αλλά και να αποτελέσει ση
μείο εκκίνησης μιας εκπαιδευτικής πε
ριοδείας, που θα ακολουθήσει,απο
τελεί ιδιαίτερη τιμή για εμάς και ευχα
ριστούμε ιδιαίτερα την πρόεδρο του 
ΟΔΙΠΥ κα Δάφνη Καϊτελίδου, καθηγή- 
τρια, την κα Ανδριάνα Φανού Διευθύ
ντρια ΟΔΙΠΥ και την κα Γ<αχτσή Παρα
σκευή επιστημονικό συνεργάτη», ανέ
φερε.

Το εργαστήριο ολοκληρώνεται σή
μερα το απόγευμα στο Σπίτι του Πο
λιτισμού και θα συνεχιστεί σε άλλες 
υγειονομικές περιφέρειες της χώρας.
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1  Σημείο «εκκίνησης» το ρέθυμνο για την αναβάθμιση
της ποιότητας νοσηλευτικής υπηρεσίας

Πηγή: ΚΡΗΤΙΚΗ ΕΠΙΘΕΩΡΗΣΗ Σελ.: 1,3 Ημερομηνία
έκδοσης:

18-03-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

861.62 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Σημείο «εκκίνησης» το Ρέθυμνο 
για την αναβάθμιση της ποιότητας 
νοσηλευτικής υπηρεσίας σελίδα ?
ΣΥΝΕΧΙΖΕΤΑΙ ΣΗΜΕΡΑ ΤΟ 1° ΔΙΗΜΕΡΟ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙΟ 
ΠΟΥ ΥΑΟΠΟΙΕΙΟ ΟΡΓΑΝΙΣΜΟΣ ΔΙΑΣΦΑΑΙΣΗΣ 
ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΣΤΗΝ ΥΓΕΙΑ ΟΔΙΠΥ
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1  Σημείο «εκκίνησης» το ρέθυμνο για την αναβάθμιση της ποιότητας
νοσηλευτικής υπηρεσίας

Πηγή: ΚΡΗΤΙΚΗ ΕΠΙΘΕΩΡΗΣΗ Σελ.: 1,3 Ημερομηνία
έκδοσης:

18-03-2022

ΣΥΝΕΧΙΖΕΤΑΙ ΣΗΜΕΡΑ Τ01° ΔΙΗΜΕΡΟ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙΟ ΠΟΥ ΥΑΟΠΟΙΕΙΟ ΟΡΓΑΝΙΣΜΟΣ ΔΙΑΣΦΑΑΙΣΗΣ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΣΤΗΝ ΥΓΕΙΑ ΟΔΙΠΥ

Σημείο «εκκίνησης» το Ρέθυμνο για την αναβάθμιση 
της ποιότητας νοσηλευτικής υπηρεσίας

Με σημείο «εκκίνησης» το Ρέ

θυμνο ξεκινάει το πρόγραμμα 

για την αναβάθμιση της ποιό

τητας νοσηλευτικής υπηρε

σίας στα νοσοκομεία και την 

πρωτοβάθμια φροντίδα, μέσα 

από την επιμόρφωση του προ

σωπικού και την θέσπιση πρω

τοκόλλων, που θα συμβάλλουν 

στη διασφάλιση υψηλού επι

πέδου υπηρεσιών νοσηλευτι

κής φροντίδας στην υγεία

Στο πλαίσιο αυτό στο Ρέθυμνο 

ξεκίνησε χθες και θα συνεχιστεί και 
σήμερα το Ιο διήμερο «Εργαστήριο 

Διασφάλισης της Ποιότητας στη 

Νοσηλευτική Υπηρεσία» που απο

σκοπεί στην εκπαίδευση των στελε

χών των Διευθύνσεων 

Νοσηλευτικής Υπηρεσίας και των 

Γραφείων Ποιότητας των Νοσοκο

μείων της Κρήτης, το οποίο διοργα- 

νώνει ο Οργανισμός Διασφάλισης 

Ποιότητας στην Υγεία (ΟΔΙΠΥ) με 

την αρωγή της 7ηι; ΥΠΕ Κρήτης και 

τη συμμετοχή του Νοσοκομείου Ρέ

θυμνου.

Στις εργασίες του συνεδρίου χαι

ρετισμό αναμένεται να απευθύνει 

σήμερα η αναπληρώτρια υπουργός 

Υγείας Μίνα Γκάγκα η οποία θα 

πραγματοποιήσει επίσκεψη στο Ρέ

θυμνο και στη συνέχεια θα επισκε- 

φτεί και το Νοσοκομείο Ρεθύμνου.

Επιμόρφωση, καταγραφή 
δεικτών και εισαγωγή 

πρωτόκολλων
Στόχος, του προγράμματος που 

θα ξεκινήσει να υλοποιείται με 

αφετηρία και την Κρήτη, και συ

γκεκριμένα το ΠΑΓΝΗ, είναι να 

υπάρξει εντατική επιμόρφωση των 

διευθυντών των νοσηλευτικών

ιδρυμάτων της Κρήτης, που πα- 

ρευρίσκονται στο συνέδριο αλλά 

και η αναλυτική καταγραφή δει

κτών των παρεχόμενων υπηρεσιών 

καθώς και η εισαγωγή πρωτοκόλ

λων που θα αναβαθμίσουν τις νο

σηλευτικές υπηρεσίες στα 
Νοσοκομεία του νησιού.

Όπως εξήγησε σε δηλώσεις της 
η Διοικήτρια της 7ηζ ΥΠΕ Κρήτης 

Λένα Μπορμπουδάκη: «Ο Οργανι

σμός Διασφάλισης Ποιότητας στην 

Υγεία, είναι ένας οργανισμός με τον 

οποίο από την πρώτη στιγμή είχαμε 

πολύ στενούς δεσμούς, γιατί μας ενδια

φέρει πάρα πολύ να βελτιώσουμε την 

ποιόνηα των παρεχόμενων υπηρεσιών 

στα νοσοκομεία και την πρωτοβάθμια 

πις υγειονομικής μας περιφέρειας.

Είμαστε περήφανοι ότι ξεκινάει 

αυτό το πρόγραμμα από την Κρήτη και 

από το νοσοκομείο Ρεθύμνου, το οποίο 

αφορά στην ποιότητα στην νοσηλευ

τική φροντίδα. Είναι ένα πρόγραμμα 

που εστιάζει σε πρωτόκολλα και σε κα

ταγραφή δεδομένων που θα έρθουν, θα 

τα μελετήσουμε προκειμένου, να βελ

τιώσουμε τη νοσηλευτική φροντίδα των 

ασθενών. Κύριος στόχος είναι ο σεβα

σμός στην αξιοπρέπειά του ασθενή, 

στην αξιοπρεπή νοσηλεία και αυτό 

στην μετέπειτα ζωή του».

Όπως εξήγησε η ίδια η παρουσία

όλων των διευθυντών των νοσηλευ

τικών ιδρυμάτων του νησιού είναι 

σημαντική καθώς θα έχουν την δυ

νατότητα να εκπαιδευτούν αλλά και 

να ξεκινήσει άμεσα η διαδικασία κα

ταγραφής των δεικτών αλλά και να 

ληφθούν μέτρα που άπτονται της 

ποιότητας των νοσηλευτικών υπη

ρεσιών. Για το λόγο αυτό, όπως η 

ίδια ανέφερε στην Υγειονομική Πε

ριφέρεια, έχει γίνει προσπάθεια στε- 

λέχωσης των νοσοκομείων με 

νοσηλευτές και όπως υπογράμμισε: 

«Έχουμε προσλάβει πάνω από χίλιους 

300 ανθρώπους στην πλειοψηφία τους 

νοσηλευτές στα νοσοκομεία της Κρή

της. ξίψααία όμως δεν έχει μόνο το 

προσωπικό στοιχείο και ο αριθμός των 

νοσηλευτών που συμμετέχουν και ερ

γάζονται στα νοσοκομεία αλλά και η 

ποιότητα των παρεχόμενων υπηρε

σιών».

Εκπαίδευση επαγγελματιών
υγείας των νοσοκομείων: 

Μια κοινή συμφωνία στόχων
Η πρόεδρος του ΟΔΙΠΥ κα 

Δάφνη Κάίτελίδου αναφέρθηκε 

εκτενώς στην προσπάθεια που γίνε

ται να καταγραφούν από τον οργα

νισμό τυχόν ελλείψεις και κενά και 

να αναπτυχθούν τα απαραίτητα 

«εργαλεία» για την αναβάθμιση των 

παρεχόμενων υπηρεσιών, «ξζτόχος 

μας είναι να Βέληώσουμε την ποιότητα

των παρεχόμενων υπηρεσιών στους πο

λίτες. ζε αυτό βοήθησε πολύ η προγε

νέστερη προετοιμασία και επίσκεψη 

των κλιμακίων πού επισκέφθηκαν τα 

νοσοκομεία και τα επαρχιακά, για να 

δούμε ακριβώς αν υπάρχουν ελλείψεις 

και κενά σας διαδικασίες που πρέπει να 

αναπτυχθούν, για να διασφαλίσουμε 

την ποιότητα των υπηρεσιών. Βάσει 

αυτής της εμπειρίας λοιπόν αναπτύ

ξαμε κάποια εργαλεία.

Πάνω σε αυτά και τους δείκτες ποιό

τητας θα εκπαιδευτούν σήμερα οι νο

σηλευτές και τα τμήματα ποιότητας της 

Κρήτης. Αυτή η συνεργασία θα είναι 

μακρόχρονη και ξεκινά σε συμβουλευ

τικό επίπεδο από μας.

Για μας η ουσία του ΟΔΙΠΥ είναι η 

εκπαίδευση των επαγγελματιών υγείας 

των νοσοκομείων η από κοινού συμφω

νία στόχων ή Βήμα-βήμα συμμόρφωση 

με τις διαδικασίες, ώστε να φτάσουμε 

μετά από το διάστημα που θα χρειαστεί 

να έχουμε καλά αποτελέσματα».

Όπως εξήγησε η ίδια ένα «μα

κροχρόνιο έλλειμμα της χώρας είναι όπ 

συστηματικά δεν μετράμε δείκτες ποι

ότητας άρα ουσιαστικά δεν γνωρίζουμε 

που βρίσκονται η ποιότητα των παρε

χόμενων υπηρεσιών». Στο πλαίσιο 

αυτό, υπογράμμισε το πρώτο 

«βήμα» είναι η αποτύπωση της υφι

στάμενης κατάστασης και η θέ

σπιση στόχων και προτεραιοτήτων

που θα δώσουν το «σήμα της εκκί

νησης». «Με βάση τα ευρήματα μας 

σαφέστατα θα ξεκινήσουμε με τους διε

θνείς στόχους για την ασφάλεια των 

ασθενών που έχουν υιοθετηθεί από το 

σύνολο σχεδόν των χωρών της Ευρώ

πης και των υπόλοιπων αναπτυγμένων 

χωρών».

Οι άξονες προτεραιότητας
Οι προτεραιότητες εστιάζουν σε 

τρεις βασικούς άξονες στη νοσηλευ

τική φροντίδα, όπως υπογράμμισε 

και δεν είναι άλλοι από την σωστή 

ταυτοποίηση του ασθενή αλλά και 

τον έλεγχο των λοιμώξεων, την δια

χείριση των κρίσεων και επιμέρους 

ζητήματα που αφορούν συχνά με

ταξύ άλλων και επισημάνσεις από 

πλευράς των ασθενών στην νοση

λευτική φροντίδα. «Εργαζόμαστε 

προς αυτή την κατεύθυνση και με τη 

βοήθεια μιας δωρεάς του ιδρύματος 

Νιάρχος θα πρέπει να αξιολογήσουμε 

θέματα ασφαλείας όπως οι κατακλίσεις. 

Είναι πράγματα που δεν μετράμε αλλά 

πρέπει να ξεκινήσουμε γιατί αναφέρο- 

ηαι σε παράπονα και καταγγελίες 

ασθενών. Για μας είναι πολύ σημαντική 

και η ετοιμότητα των νοσοκομείων να 

διαχειριστούν κρίσης όπως αυτή που 

περάσαμε με την πανδημία. Και δυστυ

χώς δεν θα είναι μάλλον μόνοι οπότε 

πρέπει να είμαστε έτοιμοι να προετοι

μάσουμε τα νοσοκομεία μας δεν μπο

ρούν να διαχειριστούν μακροχρόνια 

τέτοιες κρίσεις» ανέφερε η πρόεδρος 

του ΟΔΙΠΥ.

«Το Νοσοκομείο Ρεθύμνου 
σημείο εκκίνησης της 

εκπαιδευτικής περιοδείας»
Ο Διοικητής του Νοσοκομείου 

Ρεθύμνου Λεύτερης Μαρκάκης, εξέ- 

φρασε την ικανοποίησή του για το 

εργαστήριο που υλοποιείται με 

«αφετηρία» το Ρέθυμνο ενώ υπο

γράμμισε σε δηλώσεις του: «Έχουμε 

την χαρά και την τιμή να φιλοξενούμε 

στο Ρέθυμνο το πρώτο εργαστήριο 

«Διασφάλισης ποιότητας στη νοσηλευ

τική υπηρεσία» του ΟΔΙΠΥ που πραγ

ματοποιείται στη χώρα, με στόχο την 

εκπαίδευση των στελεχών των νοση

λευτικών τμημάτων και τμημάτων ποι

ότητας των νοσοκομείων της Κρήτης 

σύμφωνα με τα ευρωπαϊκά πρότυπα 

ποιότητας. Η επιλογή του Γενικού Νο

σοκομείου Ρεθύμνου να φιλοξενεί, να 

συντονίζει, να επιμελείται τις εργασίες 

του εργαστηρίου αλλά και να αποτελέ- 

σει σημείο εκκίνησης μιας εκπαιδευτι

κής περιοδείας που θα ακολουθήσει 

αποτελεί ιδιαίτερη πμή για εμάς και ευ

χαριστούμε ιδιαίτερα την πρόεδρο του 

ΟΔΙΠΥ κα Δάφνη Κάίτελίδου, καθηγή- 

τρια, κα Ανδριάνα Φανού Διευθύντρια 

ΟΔΙΠΥ και την κυρία Γιαχτση Παρα

σκευή επιστημονικό συνεργάτη».

Λ. ΜΠΟΡΜΠΟΥΔΑΚΗ: «Η προσπάθεια στελέχωσπς του Ν. Ρεθύμνου θα συνεχιστεί 
•Δύο νέες προκηρύξεις για νοσηλευτικό και ιατρικό προσωπικό»

Στον απόηχο του 1ου Εργαστηρίου του ΟΔΙΠΥ για την διασφάλιση της ποιότητας των νοσηλευτικών υπηρεσιών στα νοσοκομεία, η Δι- 
οικήτρια της 7ηζ ΥΠΕ Κρήτης, ερωτηθείσα για το διαχρονικό ζήτημα στελέχωσης των νοσοκομείων και ειδικότερα του Νοσοκομείου Ρε
θύμνου, υπογράμμισε πως η έμφαση που έχει δοθεί από την 7η ΥΠΕ να δοθούν κίνητρα για την στελέχωση, θα συνεχιστεί και το επόμενο 
διάστημα, με στόχο την προσέλκυση ιατρικού προσωπικού στο μοναδικό νοσηλευτικό ίδρυμα του Νομού.

Η ίδια τόνισε πως αναμένεται νέα προκήρυξη για μόνιμες θέσεις νοσηλευτικού προσωπικού ενώ τόνισε πως έπεται και μια ακόμη προ

κήρυξη για ιατρικό προσωπικό «όπου θα προσπαθήσουμε για μία ακόμη φορά να δώσουμε κίνητρα για να έχουμε υποψηφίους και μόνιμους για

τρούς οτο νοσοκομείο Ρεθύμνου.».

Η κα Μπορμπουδάκη ανέφερε πως μέσα στα χρόνια της πανδημίας «έχουμε καταφέρει και έχουμε προκήρυξη στο σύνολο των οργανικών 

θέσεων. £ε κάποιες περιπτώσεις δυστυχώς δεν υπήρξαν υποψήφιοι. Αυτή η προσπάθεια θα συνεχιστεί και γνωρίζετε ότι από την πρώτη στιγμή δό

θηκαν και κίνητρα. Ξέρετε πολύ καλά τη μεγάλη πίεση που δέχτηκα στην πρώτη προκήρυξη για να υποστηρίξουμε το νοσοκομείο Ρεθύμνου και είχαν 

αποκλειστεί οι νοσηλευτικές ειδικότητες στην προκήρυξη για μονάδες εντατικής θεραπείας, ώστε να μπορέσουμε να αυξήσουμε την πιθανότητα να 

έχουμε υποψηφίους στο νοσοκομείο Ρεθύμνου. Και αυτό φυσικά αποκαταστάθηκε. Έτσι είχε σχεδιαστεί εξαρχής, απλά οι αναισθησιολόγοι μας δεν 

το γνώριζαν. Οι άνθρωποι που είναι εξειδικευμένοι σε δεύτερη προκήρυξη μπορούσαν να υποβάλουν τα χαρτιά τους».

Η ίδια στάθηκε ιδιαίτερα στα κίνητρα που δόθηκαν για τους ιατρούς προκειμένου να στελεχώσουν κενές θέσεις στο Νοσοκομείο Ρε

θύμνου και υπογράμμισε: «Επίσης δώσαμε κίνητρα. Προκηρύξαμε θέση επιμελητή Α’η Διευθυντή και αυτό σημαίνει υψηλότερες οικονομικές απο

λαβές. Έχουμε καταφέρει σε ένα σημαντικό Βαθμό να έχουμε νοσηλευτές και γιατρούς στο νοσοκομείο Ρεθύμνου και σε άλλες ειδικότητες, ωστόσο 

αυτή η προσπάθεια δεν θα σταματήσει».
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1  «ΟΧΙ» στο «νέο ΕΣΥ» των νοσοκομείων - ΑΕ!
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 20 Ημερομηνία

έκδοσης:
18-03-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

405.99 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΙ ΣΤΑ ΔΗΜΟΣΙΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ

«ΟΧΙ» στο «νέο ΕΣΥ» 
των νοσοκομείων - ΑΕ!
Στάση εργασίας και κινητοποιήσεις τη Δευτέρα 21 Μάρτη. 
Συγκέντρωση στην Αθήνα, στις 12 μ., στην πλατεία Κλαυθμώνος

Ε
νάντια στο «νέο ΕΣΥ» των 
απολύσεων, των νοσοκο
μείων - επιχειρήσεων, των 
ιδιωτικοποιήσεων και ε
πέκτασης των πληρωμών α
πό τους ασθενείς, της κατάρ

γησης της μόνιμης σταθερής 
εργασίας για τους εργαζόμε
νους διαδηλώνουν τη Δευτέ
ρα 21 Μάρτη οι εργαζόμενοι 
στα δημόσια νοσοκομεία, στο 
πλαίσιο της στάσης εργασίας 
(11 π.μ. - 3 μ.μ.) που έχει προ
κηρύξει η ΠΟΕΔΗΝ.

Στην Αθήνα, οι εργαζόμε
νοι στα νοσοκομεία θα συγκε
ντρωθούν στις 12 μ. στην πλα
τεία Κλαυθμώνος και θα ακο
λουθήσει πορεία στο Μέγα
ρο Μαξίμου. Στην Κρήτη, οι 
εργαζόμενοι των νοσοκομείων θα συγκεντρωθούν στις 12 το μεσημέ
ρι στην 7η ΥΠΕ.

Οι υγειονομικοί απαιτούν να ανακληθούν οι αναστολές εργασίες, να 
ενισχυθούν οι δημόσιες μονάδες Υγείας με μόνιμες προσλήψεις και μο
νιμοποιήσεις, να επεκταθεί το ανθυγιεινό επίδομα και να ενταχθούν 
στα ΒΑΕ. Επίσης, άμεσα μέτρα προστασίας στους χώρους δουλειάς, 
στα Μέσα Μαζικής Μεταφοράς, στα σχολεία και τις σχολές, να ενισχυ- 
θεί το πρόγραμμα εμβολιασμού. Διεκδικούν ακόμα αυξήσεις στους μι
σθούς τους, επαναφορά του 13ου και 14ου μισθού, κατάργηση της Ει
σφοράς Αλληλεγγύης και της Ειδικής Εισφοράς για το ΤΠΔΥ, κατάργη
ση του Ειδικού Φόρου Κατανάλωσης στα καύσιμα και του ΦΠΑ στα εί
δη λαϊκής κατανάλωσης.

«Αποδεικνύεται, για άλλη μια φορά, ότι οι σχεδιασμοί για επέκταση 
των ιδιωτικοποιήσεων και λειτουργία των δημόσιων νοσοκομείων με ιδι
ωτικοοικονομικά κριτήρια, με ό,τι αυτό συνεπάγεται για τους ασθενείς 
και τους εργαζόμενους, δεν οφείλονται σε "νεοφιλελεύθερη ιδεοληψία" 
της κυβέρνησης της ΝΔ.

Αποτελούν συνειδητή επιλογή των κυβερνήσεων ΝΔ, ΣΥΡΙΖΑ, ΠΑΣΟΚ 
για την υλοποίηση της στρατηγικής της Ευρωπαϊκής Ενωσης για μείωση 
της κρατικής χρηματοδότησης για την υγειονομική περίθαλψη των λαϊ
κών οικογενειών και μετατροπή των δημόσιων νοσοκομείων σε "αυτοτε
λείς επιχειρηματικές μονάδες”», σημειώνει μεταξύ άλλων το Σωματείο

Εργαζομένων «θριάσιου» Νο
σοκομείου καλώντας στην κι
νητοποίηση.

Και εξηγεί ότι το νομοσχέ
διο της κυβέρνησης ΝΔ έρ
χεται να συμπληρώσει τον α
ντίστοιχο νόμο 4486/2017 της 
κυβέρνησης ΣΥΡΙΖΑ, ώστε να 
αλλάξει ο τρόπος που θα γίνε
ται η πρόσβαση στις μονάδες 
Υγείας, προκειμένου να «προ
σαρμοστεί» η παρεχόμενη υγει
ονομική περίθαλψη στα ολοέ
να και πιο ασφυκτικά πλαίσια, 
που καθορίζονται από τη συνε
χώς μειούμενη κρατική χρημα
τοδότηση (μόνο το 2022 μειώ
νεται η κρατική χρηματοδότη
ση για τον ΕΟΠΥΥ κατά 69 ε- 
κατ. ευρώ).

«Ταυτόχρονα, αξιοποιώντας τις απαράδεκτες λίστες αναμονής για χει
ρουργικές επεμβάσεις - που οφείλονται κυρίως στις κλειστές χειρουργι
κές αίθουσες λόγω έλλειψης προσωπικού αλλά και στη μετατροπή των 
δημόσιων νοσοκομείων σε "μιας νόσου" - επιχειρείται ο "εξωραϊσμός" 
της επέκτασης της επιχειρηματικής δράσης στην Υγεία, με βασικό κρι
τήριο το κέρδος, ως δήθεν "ωφέλιμη" για τις λαϊκές οικογένειες», τονί
ζεται στο κάλεσμα.

Και το Σωματείο ξεκαθαρίζει ότι «στο νοσοκομείο - επιχείρηση, το κό
στος λειτουργίας θα καλύπτεται από τις πληρωμές των ασθενών - πελα
τών, με όσο το δυνατό μικρότερη κρατική χρηματοδότηση. Δεδομένου ό
τι στο κόστος λειτουργίας συμπεριλαμβάνεται και η μισθοδοσία του προ
σωπικού, για να μπορεί το νοσοκομείο - επιχείρηση να είναι "αποδοτικό" 
και "ανταγωνιστικό" με τις αντίστοιχες ιδιωτικές κλινικές, ώστε να "κλεί
νει συμφωνίες" με τις ασφαλιστικές εταιρείες και τον ΕΟΠΥΥ (που σχε
διάζεται να λειτουργεί ως ιδιωτική ασφαλιστική) θα πρέπει να έχει όσο 
το δυνατό λιγότερο και φθηνότερο προσωπικό.

Στο σχεδίασμά αυτόν εντάσσεται η διαιώνιση των μεγάλων ελλείψε
ων προσωπικού και η επέκταση των ελαστικών εργασιακών σχέσεων.

ΓΓ αυτό απορρίπτεται, από όλες τις κυβερνήσεις, το αίτημά μας για μο
νιμοποίηση των συμβασιούχων συναδέλφων, και ήδη σε δεκάδες νοσο
κομεία είναι σε εξέλιξη διαγωνισμοί για την ανάθεση της καθαριότητας, 
της φύλαξης και της σίτισης σε εργολαβικές εταιρείες».
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1  Αναστάτωση από τη διακοπή συνταγογράφησης σε
ανασφάλιστους
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Αναστάτωση από τη διακοπή συνταγογράφησης σε ανασφάλιστους

Από τις 15 Μαρτίου ιδιώτες γιατροί δεν μπορούν να συνταγογραφούν φάρ
μακα και ιατρικές εξετάσεις σε ανασφάλιστους.

Της ΙΩΑΝΝΑΣ ΦΩΤΙΑΔΗ

Απογοητευμένοι και άπραγοι φεύ
γουν από τα ιατρικά τουε ραντε
βού πολλοί ανασφάλιστοι ασθε
νείε, καθώε οι γιατροί που τουε 
παρακολουθούν δεν είναι πλέον 
σε θέση να τουε «γράψουν» τη 
φαρμακευτική τουε αγωγή. Το 
μέτρο, που είχε ψηφιστεί από τον 
Δεκέμβριο του 2021 και αφαιρεί 
το δικαίωμα σε γιατρούs ιδιώτεε 
να συνταγογραφούν φάρμακα 
και ιατρικέε εξετάσειε, τέθηκε 
παρά την έντονη διαμαρτυρία 
όλων των εμπλεκομένων σε 
εφαρμογή στιε 15 Μαρτίου. Πολ
λοί ιδιώτεε γιατροί απασχολού
νται σε ιατρικέε δομέε δήμων, 
που εξυπηρετούν δωρεάν ηλι- 
κιωμένουε (άτομα άνω των 60 
ετών), δικαιούχουε προνοιακών 
επιδομάτων και όσουε ανήκουν 
σε κοινωνικέε δομέε- η απαγό
ρευση αφορά και αυτή την κα
τηγορία γιατρών.

«Τώρα πρέπει να κλείνουμε 
ραντεβού σε γιατρό του νοσο
κομείου, κάτι που είναι πολύ δύ-

Η αναμονή για ραντεβού 
σε νοσοκομεία της 
Αθήνας κυμαίνεται στις 
20 μέρες, απαγορευτικό 
χρονικό διάστημα 
για πολλούς ασθενείς.
σκολο, καλώ από το πρωί και δεν 
απαντά κανείε», αναφέρει στην 
«Κ» 59χρονοε ανασφάλιστοε. Η 
αναμονή για ραντεβού σε νο
σοκομεία τηε Αθήναε κυμαίνε
ται στιε 20 μέρεε. Πρόκειται για 
ένα απαγορευτικό χρονικό δι
άστημα αναμονήε, καθώε πολ
λοί δεν έχουν την οικονομική 
δυνατότητα να αγοράσουν τα 
φάρμακά τουε, είναι όμωε απα
ραίτητο να μη διακόπτουν την 
αγωγή τουε, όπωε συμβαίνει με 
τουε καρδιοπαθείε κ.ά. Εχονταε 
γνώση τηε υπερφόρτωσηε του 
ΕΣΥ και λόγω τηε πανδημίαε, ο 
Πανελλήνιοε Ιατρικόε Σύλλογοε 
είχε αποστείλει στο υπουργείο

εγγράφωε τιε ενστάσειε του από 
τιε αρχέε Φεβρουάριου.

«Από την εμπειρία μου και 
μόνο διαπιστώνω ότι σπάνια 
μια απόφαση συναντά συνολι
κή αντίδραση από ιατρικούε φο- 
ρείε», σημειώνει στην «Κ» ο Αχιλ- 
λέαε Οικονόμου, πρόεδροε τηε 
ένωσηε των επαγγελματιών ψυ

χιάτρων Ελλάδαε, που επίσηε εί
χε στείλει μακροσκελή επιστολή 
στο υπουργείο επισημαίνονταε 
τα προβλήματα που θα προκα- 
λούσε η εφαρμογή του νέου μέ
τρου σε όλουε τουε ασθενείε αλ
λά και πιο συγκεκριμένα στουε 
ψυχιατρικούε ασθενείε. «Το μέ
τρο αυτό ίσχυε και πριν από το

2016», υπενθυμίζει ο κ. Οικονό
μου, που είναι ιδιώτηε ψυχία- 
τροε στα Τρίκαλα, «ψηφίστηκε 
εκ νέου τον Δεκέμβριο, αλλά η 
εφαρμογή πήρε μια μικρή παρά
ταση». Οπωε σημειώνει ο ίδιοε, 
«το επιχείρημα που επικαλού
νται κύκλοι του υπουργείου εί
ναι ότι αυξήθηκε το κόστοε των 
συνταγογραφήσεων, κάτι που 
εμμέσωε στιγματίζει εμάε τουε 
ιδιώτεε γιατρούε». Η απόφαση 
είναι αψυχολόγητη και δύναται 
να προκαλέσει αναταράξειε σε 

| όλη τη θεραπευτική διαδικασία, 
g «Ο ασθενήε θα προσέρχεται στον 
I ιδιώτη γιατρό, θα εξετάζεται και 

θα πληρώνει την επίσκεψη, αλ
λά μετά θα πρέπει να πηγαίνει 
στο νοσοκομείο», επισημαίνει το 
παράδοξο ο κ. Οικονόμου. «Ταυ
τόχρονα, ο γιατρόε του ΕΣΥ υπο
βιβάζεται σε “συνταγογράφο”, 
που θα πρέπει να ακολουθεί τιε 
συστάσειε ενόε άλλου γιατρού». 
Ισωε το πιο σοβαρό είναι ότι δι- 
αταράσσεται η σχέση εμπιστο- 
σύνηε ασθενούε - γιατρού. Προ- 
φανώε ο καθέναε επιλέγει και

εμμένει σε έναν γιατρό με κά
ποια κριτήρια, το νέο μέτρο τον 
ωθεί στο να τον αλλάξει, ανε
ξάρτητα από το αν ήταν ικανο- 
ποιημένοε από τη συνεργασία 
ή αν ο συγκεκριμένοε γιατρόε 
είναι ο μόνοε που γνωρίζει το 
ιατρικό ιστορικό του ασθενούε. 
«Επικρατεί ίσωε η εσφαλμένη 
εντύπωση ότι ο ανασφάλιστοε 
είναι και άποροε, όμωε αυτό δεν 
ισχύει σε όλεε τιε περιπτώσειε», 
προσθέτει ο ίδιοε.

«Οι ψυχικά πάσχοντεε [...] δεν 
μπορούν να τύχουν μιαε βίαιηε 
αλλαγήε στη διαχείριση τηε συ- 
νταγογράφησηε και θεραπείαε», 
σημειώνεται στην επιστολή τηε 
Ενωσηε, «η θεραπευτική σχέση 
βασίζεται τόσο στην εχεμύθεια 
του ιατρού, όσο και σε αμοιβαία 
εμπιστοσύνη και σεβασμό [...] 
αρκετοί από τουε ψυχικά πάσχο
ντεε δυσκολεύονται περισσότε
ρο από κάθε άλλον ασθενή στιε 
διαπροσωπικέε επαφέε, όπωε 
επίσηε και στιε περιττέε μετα- 
κινήσειε προε τιε δημόσιεε δο
μέε του ΕΣΥ».
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